

# GR-protokoll nr 4/2015-2016

**Tid:** 23 – 24 januari 2016

**Plats:** LC Avestas klubblokal

**Beslutande:** GRO Annica Nordell, DG 101-A Björn Andersson, DG 101-B Åke Nyquist, DG 101-GD Christer Öhlund, DG 101-N Peter Edwall, DG 101-P Maria Fältmark, DG 101-S Flemming Denne, DG 101-SM Jan Almqvist, DG 101-SV Anette Sjöberg, DG 101-U Tomas Isaksson, DG 101-VG Ulf Carlsson. VDG Leif Eskelid ersatte DG Anette Sjöberg under § 58-60.

**AU:** VGRO Mattias Öberg, Controller Bengt Parkstam

## **§ 44 Mötet öppnas**

GRO Annica Nordell öppnar dagens möte och hälsar alla välkomna.

## **§ 45 Val av justerare**

Åke Nyquist DG 101 B och Flemming Denne DG 101 S

## **§ 46 Anmälan tillkommande ärenden**

- Brev från Radiohjälpen
- NSR Arbetsgrupp för flyktingprojekt
- Baltic Sea Lions
- Besök av LCIF ordförande IPIP Joe Preston 13 – 15 mars 2016
- STIM/SAMI nytt avtal

## **§ 47 Anmälan övriga frågor**

100-årsjubileét VDG Jan-Petter Olsson  
Handboken DG Ulf Carlsson

## **§ 48 Fastställande av ärendelistan**

GR 4 har formen av ett öppet arbetsmöte och ändringar i ärendelistan kan ske under mötet  
Listan fastställdes med ovan nämnda tillägg.

## **§ 49 Föregående protokoll GR 3, Bilaga 54**

Inga kommentarer. Godkänns och läggs till handlingarna

## **§ 50 Ekonomi, Bilaga 82**

Controller Bengt Parkstam föredrog de ekonomiska rapporterna. Inga frågor ställdes.

## **§ 51 Framtidsgruppen**

PDG Ingemar Karlsson redogör för gruppens fortsatta arbete. Presentationen i sin helhet kommer att finnas på MD:s hemsida. Här följer några axplock ur presentationen. Synliggör Lions – Stärk Lions varumärke – Stärk Vi-känslan. Mellan åren 2006 – 2014 har en minskning av antalet medlemmar i Sverige skett med 19,5 %. Efter grupparbeten vid GR3 har följande genomförts. Aktivitetskonto 90 1948-0 och swishkonto med samma nummer. Ca 36 % av våra Lionsklubbar har inte hemsida. Förslag till fortsatt arbete. Bilda PR-grupp och skapa PR-plan. GMT och GLT gör en plan för att stärka Lionskunskapen och skapa Vi-känsla.

**GR beslutar** att bilda en PR-grupp och en PR-plan. Beslutades samtidigt att PR-gruppen ska bestå av Maud Nordell samt ytterligare tre personer.

**GR beslutar** att uppdra åt GMT och GLT att skapa en plan för Vi-känslan.

**GR beslutar** att ge DG Tomas Isaksson och PDG Martina Isaksson i uppdrag att se över kostnader förknippade med IT.

## **§ 52 Information från PDG Mats Granath om 100 årsjubileet, Bilaga 79, 81**

PDG Mats Granath hade tyvärr inte möjlighet att närvara.

**GR beslutar** att anta arbetsordningen med den förändringen att meningen ”Möjligheten att söka medel ur insamlade medel är 2018-2019” under **rubriken ändamål** stryks.

**GR beslutar** om att använda Hjälpfondens 90-konto i under jubileumsinsamlingen

## **§ 53 Information från Hjälpkommittén om rapporter till VB mm Bilaga 74, 75**

PCC Vivianne Eriksson informerar om våra sju levande projekt. Understryker vikten av att vi sköter rutiner och rapportering till Radiohjälpen m.fl. Föreslår utbildning av projektledare som är gratis.

**GR beslutar** att anta Hjälpkommitténs förslag om samordning av rapporter enligt bilaga 75.

IRD Mikael Östman informerar om Projekthantering för Världens Barn och att det är dåligt intresse för livskvalitetspris. IPGRO Per Janson har deltagit vid ett Basketarrangemang i Göteborg till förmån för funktionshindret autism. Katastrofberedskapens styrelse har fattat beslut om att köpa in 1 000 sovsäckar att sändas till PCC Leif Niords projekt i Turkiet.

**GR beslutar** att PCC Vivianne fortsätter som kontaktperson mot Radiohjälpen och även fortsättningsvis ingår i Hjälpkommittén.

## **Katastroftält Bilaga 57**

PIRD Hans Hallberg redogör för hur läget ser ut för dagen. Ett antal av våra tält används idag som mottagningscentraler för flyktingar.

AU föreslår GR att besluta om att köpa in tält i lager för 1 000 000 kronor. AU föreslår GR att ge Hjälpkommittén i uppdrag att ansöka om bidrag från LCIF för motsvarande inköp.

**GR beslutar** enligt AU:s förslag.

## **§ 54 Rapporter**

PDG Stig Lundqvist informerar om Lions Quest. Senaste bokslutet finns på hemsidan. En ambition finns på en ny kurs per vecka. Styrelsen är aktivt ute och informerar i klubbar, distrikt och kommuner. Stort intresse finns. Samarbete med idrottsklubbar. Ett informationsblad om LQ håller på att produceras.

## **Ungdomsverksamheten, Bilaga 80**

VYED Marie Johansson presenterar lägerplaneringen för 2016 med tre läger. Telefonkonferens kommer att hållas med YEC, MDNO och lägerchefer i januari 2016. Kontot för sökhundar är tomt. Tre nya ungdomsansvariga. En årscykel har tagits fram för den som är ny ungdomsansvarig. Ett nytt backpackerläger planeras under 2016. Förändring av ungdomsverksamheten planeras. Svårt att få värdfamiljer. Förslag att ha fler svenska ungdomar på våra läger. Endast 38 ungdomar är intresserade av delta i läger utomlands.

## **Hjälpfonden Bilaga 78**

Fram till den 18 december 2015 har totalt ca 580 000 kronor kommit in till fonden varav 368 000 i samband med kampanjen för syriska flyktingar i september. Till decemberinsamlingen har det kommit in 157 555 kronor.

## **Insamlingen ”De glömda barnen”**

DG Åke Nyquist tackar alla för det goda resultatet i samband med insamlingen.

## **§ 55 NSR 2018**

Information från föreslagen kandidat LC Norrtälje. PDG Kjell Jonsson informerar om Marholmens konferensanläggning. Marholmen erbjuder både nyrenoverade och nybyggda lokaler till ett mycket bra pris, 2 970 kronor all inklusive per person.

AU föreslår GR att besluta att LC Norrtälje får i uppdrag att arrangera NSR 2018 på Marholmens konferensanläggning.

**GR beslutar** enligt AU:s förslag.

### **§ 56 Information från LCIF**

Med anledning av att PID Jan-Åke Åkerlund inte hade möjlighet att närvara föredrog GRO Annica Nordell hans information.

Önskemål om att mer än 53 % av klubbarna donerar till LCIF.

LCIF hörnstenar Bevara syn, stödja ungdom, tillhandhålla katastrofhjälp och tillgodose humanitära behov. Focus idag är Mässlingsinitiativet, vi behöver satsa mer för att nå målet, och Flyktingfrågan.

### **§ 57 Riksmöte 2016**

PCC Anette Eiserman-Wikström redogör för sitt uppdrag som RMO och hur hon planerat hur RM bör förlöpa för att tidsramarna ska kunna hållas. Mötet börjar ombord kl. 08.00 och skall vara slut kl.

13.00. GRO Annica Nordell ska åka med M/S Viktoria till Tallinn och sondera att allt är som utlovats och såsom vi vill ha det.

### **§ 58 Handläggning av motioner till Riksmötet 2016 Bilaga 64, 65, 66, 67, 68, 69**

Motion från LC Piteå där klubben föreslår att ta fram ett enkelt och informativt presentationsmaterial gällande MD:s ansvars- och olycksfallsförsäkringar. Distriktet har bifallit motionen.

Motioner från LC Färingsö och LC Stockholm gällande återgång till den tidigare versionen av Sveriges Lions Handbok med fullständigt medlemsregister. Båda klubbarna pekar på nyttan med att ha en handbok där alla uppgifter finns lätt tillgängliga även för dem som saknar dagens moderna hjälpmedel. Distriktet har tillstyrkt motionen.

Motion från LC Lidingö. Klubben föreslår att Sveriges Lions bör ta fram ett enhetligt julkort att säljas till Sveriges Lions för att på detta sätt informera om vår verksamhet. Distriktet avslår motionen.

Motion från LC Åby angående finansiering av flygplan till MAF (Mission Aviation Flight) – Svenska lejon ger stöd till flygplan. Lions har tidigare varit med och finansierat ett antal flygplan varav två fortfarande är i tjänst. Klubben yrkar på att en insamling genomförs där varje klubb i Sverige bidrar med 100 krono per peson vilket sammanlagt skulle ge 1 500 000 kronor som stöd till flygplan som kommer att användas i Bangladesh. Distriktet bifaller motionen.

Gemensam motion från Lionsklubbarna i Arboga, Hallstahammar, Kolbäck, Kolsva, Kungsör, Kvicksund och Köping. Klubbarna framför att Guvernörsrådet bör verka för att Sverige ska bli ett försöksland för tvåårigt Distriktguvernörskap och där guvernörerna enbart bevistar det Convention som äger rum när de tillträder.

GR har delat upp motioner mellan sig för bearbetning och återkommer med förslag till GR5.

### **§ 59 Handläggning av förslag till Riksmötet 2016**

GR ser över vilka förslag som finns och återkommer med dess till GR5.

### **§ 60 Beslutsärenden beredda av AU**

- Motion nr 6 från Riksmötet i Lund om att avskaffa handboken, **Bilaga 73**

AU får i uppdrag att besvara motionären.

- Fördelning av insamlade medel från ”De glömda barnen”. Förslag att 20 % avsätts till nästa insamlingskampanj för PR och resterande del får PCC Leif Niord avropa efter behov.

**GR beslutar** att frågan om avsättning av 20 % till PR ska avgöras av Riksmötet. AU får i uppdrag att skriva ett förslag som ska presenteras på GR5.

**GR beslutar** att resterande del får PCC Leif Niord avropa efter behov.

- Utredning av Riksmöten i framtiden, **Bilaga 60**

PCC Anette Eiserman-Wikström redogör för den genomgång av olika alternativ som hon gjort tillsammans med PCC Finn Bangsgaard om hur Riksmöten skulle kunna tänkas anordnas i framtiden.

**GR beslutar** att PCC Anette Eiserman-Wikström och PCC Finn Bangsgaard får utreda vidare.

- Utredning av överklagan, **Bilaga 83, 84, 85, 86, 87**

AU föreslår GR att fatta beslut enligt förslaget. Controller Bengt Parkstam deltog inte i beslutet.

**GR beslutar** att lämna överklagan utan åtgärd.

- Policy för Placeringsgruppen, **Bilaga 76, 77**

Controller Bengt Parkstam redogör för innehållet och de förändringar som föreslagits av Placeringsgruppen gällande Arbetsordning och Placeringspolicy. AU föreslår GR att fastställa Placeringsgruppens förslag.

**GR beslutar** enligt AU:s förslag.

## **§ 61 Tillkommande ärenden**

Brev från Radiohjälpen

Radiohjälpen har kommit med ett nytt erbjudande till Lions om deltagande i Världens Barn. GR beslutade att uppdra åt GRO Annica Nordell och PCC Vivianne Eriksson att kontakta Radiohjälpen för att förhandla om administrationskostnadens storlek och utbetalningstidpunkt.

NSR arbetsgrupp för flyktingprojekt.

Valdes PID Jan-Åke Åkerlund och DG Åke Nyquist att ingå i denna grupp.

Baltic Sea Lions

Organisationen vill presentera sitt arbete under 5 minuter vid RM vilket godkändes.

Besök av LCIF ordförande IPIP Joe Preston 13 – 15 mars 2016

Vill träffa MD:s ledning och titta på något LCIF projekt. Föreslås att eventuellt besök i Kristinehamn hos MSB för att titta på lagret med tält. Besöka Fryshuset tillsammans med Lions Quest. A-distriktet står för värdskapet. PID Jan-Åke Åkerlund, IPID Kenneth Persson och GRO Annica Nordell samt eventuellt någon eller några ytterligare personer kommer att delta.

STIM/SAMI nytt avtal

Presenterades nytt avtal mellan Lions och STIM/SAMI. Det nya avtalet kommer att innebära att varje klubb betalar 850 kronor årligen. Detta pris inkluderar såväl inspelad musik som livemusik upp till 1 000 besökare. Avtalet gäller retroaktivt från och med 2015.

AU föreslår GR besluta om att ingå det nya avtalet med STIM/SAMI.

**GR beslutar** enligt AU:s förslag.

## **§ 62 Övriga frågor**

100 års jubileum

VDG Jan-Petter Olsson saknar tydliga riktlinjer för insamlingen. Varje distriktskoordinator får USD 250 för att täcka sina kostnader vilket kan anses som ett ganska lågt belopp.

Handboken

DG Ulf Carlsson framförde önskemål om att Sveriges Lions Handbok skall återgå till sitt utförande med ett fullständigt medlemsregister.

**GR beslutar** enligt DG Ulf Carlssons förslag att återinföra Sveriges Lions Handbok i sitt tidigare utförande med fullständigt medlemsregister.

### **§ 63 Mötets avslutande**

VGRO Mattias Öberg tackar på uppdrag av IPGRO Per Janson GRO Annica Nordell för ett väl genomfört möte varefter GRO avslutar mötet.

*Annica Nordell  
Mötesordförande  
GRO*

*Bengt Parkstam  
Mötessekreterare  
Controller*

*Justeras:*

*Åke Nyquist  
DG 101B*

*Flemming Denne  
DG 101S*